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La gent està molt dividida amb
aquesta nova moda, què en
penses?

El principi dels 2000 es va caracteritzar per una moda en la que vèiem molts logotips de marques
molt cares. Grans logos en samarretes, sabates i complements. Ara aquesta moda està tornant,
fins i tot a les manicures!

Aquí hi haurà divisió... ets dels o de les que els agrada o els/les que no? 
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